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 2רמת השרון   – 11מס'  לא מן המנייןש מליאה פרטי כל ישיבת 

 11.5.253-ב  התקיימהש   

4 

 5 משתתפים:

 6 ראש העיר   - מר איציק רוכברגר 

 7 מנכ"לית העירייה   -   : גב' פרח מלך

 8ס' ר' העיר וחבר מועצה  - מר יעקב קורצקי 

 9 חברת מועצה   - גברת לירון בלומנר 

 10 חברת מועצה   -  גב' הדר שוייצר

 11 חברת מועצה   - עו"ד דניאלה רון יעקובי 

 12 חברת מועצה    - גב' בת שבע אלקובי 

 13חבר מועצה    -  מר מוטי גינדי 

 14 חבר מועצה   -  מר דן רוק

 15 חברת מועצה   -  עו"ד נאוה פרס

 16 חברת מועצה   -  גב' סיון  דהן 

 17 חברת מועצה   -  עו"ד גייל שורש 

 18 חבר מועצה   -  מר גיא קלנר 

 19 חבר מועצה   -  מר עופר קליך 

 20נעדרו:

 21סגן ראש העיר   - מר עידן למדן

 22 חברת מועצה   - גב' ענת לין

 23 חברת מועצה   - גב' קרן ברנדס 

 24 חבר מועצה  - מר אהד בלייר  

25 

 26צוות מקצועי

27 
 28יועץ משפטי    -  עו"ד מיכה בלום
 29מבקר   -מר ניסים בן יקר 

30 

31 
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 1 

 2 :סדר היום

 3 קבוצת כדורסל ייצוגית נשים א.ס רמת השרון המשך פעילות  .1

 4 

 5 

 6 פרטי כל

 7 

 8 קשה.  בקבוצת כדורסל ייצוגית נשים של העיר א.ס רמת השרון. ב : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 9אני אציג את הנושא את הדרישה לכינוס האסיפה יזמנו חברותי לסיעה   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

אלינו שהצטרף  רוק  דן  עם  קלנר    ,יחד  שזה  וגיא  חושבת  אני  זה.  על  לכם  מודה  ואני  דהאן   10סיוון 

סגירת   על  החליטה  העירייה   כי  התבשרנו  לאחרונה  הנושא.  את  אציג  אני  חשוב  מאוד   11נושא 

הדברים   בפתח  כבר  לכן.  השרון  רמת  ס  א.  הייצוגית  לקבוצה  קוראים  אנחנו  הייצוגית   12הקבוצה 

תוך   במועצה.  דיון  ללא  עניינים  לניגוד  בחשש  סמכות  ללא  שהתקבלה  בהחלטה  מדובר  כי   13יובהר 

לעיר   הקבוצה  של  האדירה  מהחשיבות  מוחלטת  בספורט  להתעלמות  פעלה  בה  מורשה   14שכונת 

 15נשים א.ס לכן רמת השרון הוקמה לפני שלושים שנים על  ה ספורט נשים. קבוצת  לבישראל ובפרט  

ורחל   אוסטפילד  אורנה  קבוע    אוסטרוביץידי  ייצוג  הישגים.  ועטור  מוביל  למועדון  הפכה   16היא 

 17בגביעי אירופה הכולל העפלה לגמר גביע אירופה הישג חסר תקדים בזמנו. המועדון הפך לקבוצה  

כולה.  וייצוגית של רמת השרון לסמל של הצלחה התמקצעות. חינוך לערכים    18מקור לגאווה לעיר 

מדובר בסמל   על המגרש.  בהרבה מההישגים  וחורגת  הייצוגית חרגה  של הקבוצה   19אבל החשיבות 

שפיתח   מקום  מגדרי.  ושוויון  מתמשך  אני  והעצים  למאבק  דרך.  פורצות  ונשים  נערות  של   20דורות 

 21. המועדון  בצה"ל  תמיד אוהבת להזכיר את מילר שפורצת את הדרך במאבק לשוויון זכויות לנשים

 22לשוויון ספורט ותקצוב וחשיפה בתנאי העסקה. בחשיפה והוביל מהלכים    ישש  עמד בחזית המאבק

 23משפטיים תקדימיים ציבוריים למען ספורט הנשים. הישגיו בזירה זו שירתו ומשרתים עדיין נשים  

 24בישראל ותחרויות בפרט. מתוך חזון ארוך טווח הייתה זו הקבוצה הייצוגית היא עצמה שהקימה  

דור   ולהצמיח  לגדל  במטרה  העירונית  הספורט  אגודת  במסגרת  שפועלת  ילדות  מחלקת   25וטיפחה 

בין   מבנית  הפרדה  מחייבת  הרגולציה  אמנם  השרון.  רמת  מתוך  מצטיינות  שחקניות  של   26חדש 

 27הפעילות של הקבוצה הייצוגית לזו של מחלקת הילדות והנערות ולכן הקבוצה הבוגרת הייצוגית  

 28פועלת בעמותה נפרדת. אך באיגוד הכדור סל מדובר במועדון אחד עם מספר זהה. מחלקת הילדות  
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 1והנערות באגודת הספורט הצמיחה בעבר שחקניות בולטות מצטיינות כמו שי דורון, שגם הייתה  

כולן שיחקו בקבוצה הייצוגית    WNBAהישראלית הראשונה ב לויצקי, ליאת,   2נעמי, שרון, קטיה 

הפעולה   שיתוף  לצערנו  נפסק  האחרון  בעשור  ישראל.  נבחרות  במסגרת  גם  גאווה  לעיר   3והביאו 

 4החיוני בין הקבוצה הייצוגית למחלקת הילדות ונערות. שחקניות המחלקה סליחה. אינן מתאמנות  

והצוות   הייצוגית  הקבוצה  של  והשחקניות  במשחקיה  נוכחות  ואינן  הייצוגית  בקבוצה   5ומשחקות 

 6המקצועי אינן מעורבים בפעילויות מחלקת הילדות והנערות. תוצאה ישירה של נתק זה היא פגיעה  

להצמיח   האחרון  בעשור  הצליחה  שלא  הנערות  במחלקת  גם  ברמת  שחקנית  כפולה.  אחת   7בוגרת 

מי   וכל  ילדים  הורים,  הקהילה.  עם  הטבעי  הקשר  את  שאיבדה  הייצוגית  בקבוצה  וגם  על   8ליגת 

יכול להימשך אבל   בפירוק הקבוצה  שמגיע לראות משחקים. המצב הזה לא   9הפתרון הוא לא רק 

הקשר בשיקום  אלא  הייצוגית  ו  הייצוגית.  הקבוצה  כי  להזכיר  ראוי  המסגרות.  בין  פעולה   10שיתוף 

 11נוהלה לאורך השנים באופן מסודר אחראי ללא חריגות בניגוד לקבוצות אחרות בעיר. ולכן ביקשנו  

לגבי   נוכח הספק  היום.  ההצעה הבאה לסדר  להצבעה את  בדבחוקיות  להביא   12סגירת    רההחלטה 

 13קבוצת כדורסל נשים ייצוגית ולאור החשיבות ההיסטורית הערכית הקהילתית של הקבוצה לעיר  

 14מעמד של ילדות, נערות, נשים בעיר ובחברה הישראלית אנחנו  הלספורט הנשים בישראל ולחיזוק  

 15 מבקשים מועצת העיר תחליט להקפיא את מימוש ההחלטה. להקים צוות.  

 16  איזה החלטה?   : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17החלטה הייתה להקפיא את ההחלטה. החלטה להפסיק את הפעילות של   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

להקים   בעיר.  זה הקבוצות  מיידית  הקבוצה  להבין את  חייבים  הוא קריטי  של הזמן  הזה   18בנושא 

זה עונת משחקים מתחילה כבר פחות או   בימים הקרובים פניה לאן.   19קבוצה בוגרת צריכה לדעת 

 20להיערך עם צוות זה  צריך  שחקניות    צריכה להחתיםספטמבר והיא תיכף    -יותר בסביבות אוגוסט

להקים   ושבועות.  ימים  ככה  ולשבת  זמנים  לקחת  יכולים  שאנחנו  משהו  אנחנו    מידית לא   21צוות 

 22 הצענו חמישה חברים.  

 23 תיכף ראש העיר יגיד את ההצעה שלו.  : עו"ד גייל שורש

 24 שיניתי אותה עכשיו תוך כדי שאני שומע אותה שיניתי אותה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

בין חמישה חברים שיגיש את    צוות   מידית או קי בסדר. להקים   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי  25שיבחן 

 26תוך שבועיים מיום הקמתו בנוגע למערך פעילות כדור סל נשים בעיר בכלל    לראש העירההמלצות  

 27ילדות ונערות באגודה. אנחנו כאן  וה זה הקבוצה הייצוגית יחסי גומלין עם פעילות כדורסל נשים  

ה    כאןהצענו   באיגוד  נשים  ועדת  יו"ר  בישראל.  נשים  בכדורסל  מובילים  מקצוע  אנשי  שני   28צוות 
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נציג הוועד   ויינגרט  נשים באיגוד מר משה  לירון כהן. מנהל אגף מקצועי  גברת   1מנהל של  כדורסל 

 2אחד מהקואליציה ואחד מהאופוזיציה.    רהספורט מר שלמה גליקשטיין ושני נציגים ממועצת העי 

 3   זאת ההצעה. אני חושבת.

יעקב קורצקי נו  :  מר  ועדה ממש הוגנת.  בוועדה איזה   4ברוב קולות החליטו להעביר את הקבוצה 

 5 מספיק.  

להגיד   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי רוצה  רק  האני  לשבת  שעל  יכולים  אנחנו  לדבר  אפשר   6צוות 

פה   מדובר  הליך  לעשות  צריכים  לדעתי  שאנחנו  הוא  הרעיון  העניין.  לא  זה  הצוות  לגבי   7להחליט 

 8באמת בחתיכת אירוע ואנחנו צריכים לדעת שאנחנו מקבלים החלטה נכונה. לדעתי יש פה הרבה  

ממש  לא  במועצה  וגם  בעיר  גם  איתם  מדברת  שאני  אנשים  מאוד  הרבה  אינפורמציה  דיס   9מאוד 

נשים מפואר. מוצלח ועם עבר    10מבינים מה קורה בסופו של דבר יש ברמת השרון מועדון כדורסל 

 11אדיר. הישגים אדירים ויכול להיות לו עתיד מזהיר. יש מחלקת ילדות ונערות מעולה עם הישגים  

 12ישגים  ה והערכה וה  ןפירגויוצאי דופן ופגשנו את הילדות והנערות בישיבה האחרונה ואנחנו מלאי  

 13מכאן לשאוף לאיזה שהוא שיתוף    צריכותהם אדירים וכולנו מברכות ומברכים על זה. אבל אנחנו  

 14נערות שהן ברמה גבוהה יוכלו להסתכל למעלה ולשחק בקבוצה    ,פעולה שהילדות הן ברמה גבוהה

 15 איתה.   להתאמןהבוגרת  

 16 שנים זה לא קרה.  10אבל זה לא קורה. מר מוטי גינדי: 

 17אבל זה תלוי בנו. זה תלוי בנו זה לא סתם לא קרה. אבל זה לא סתם לא  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 18 קרה. זה לא קרה כי הייתה החלטה מכוונת שזה לא יקרה. 

 19 של מי?  : מוטי גינדי

רוכברגר איציק  העיר-מר  הייתה  :ראש  לא  מי    . ענת  של  הייתי.  לא  אני  אחרונות  שנים   20שמונה 

 21  הייתה ההחלטה? 

יודעים זה לא סוד אני רוצה רגע שיש היה עבר איזה   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי  22אני אומרת כולנו 

 23שהוא חתול אני לא רוצה להגיד יש לנו את מחזיק החתולים. כולנו יודעים שהייתה פה בעצם חוסר  

 24 שיתוף פעולה מכוון. אני לא רוצה לקחת.  

 25 למה הזלזול מחזיק תיק חתולים?  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 .  בזלזול ממש לא נאמר  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 27   זה סתם להסיט את הדיון. :סיון דהןגב' 
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 1  ו תיקחאל    ,בגלל זה אני לא נוקבת בשמותוראש העיר אני לא מחפשת   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

חוסר   היה  הזה.  השם  את  או  הזה  השם  את  ואומרים  באים  לא  אנחנו  האלה.  למקומות  זה   2את 

 3שיתוף פעולה. והגיע הזמן וזה בר ביצוע ואפשרי לאפשר לנערות מצטיינות אנחנו יושבים מדברים  

 4הן צריכות לשחק בקבוצה הכי טובה   מיני אליפויות. איפה הן צריכות לשחק?על זה שזוכות בכל  

 5 לא מאפשרים להן. יש להן הוראה לא לשחק, לא להגיע. שיש. אני מסבירה לך. 

 6 .  הן לא משחקות שמונה שנים: ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7כל שנה והכל כסף. תגידי את כל האמת. גרשו אותם מהבית שלהם    .גירשו אותן:  מר יעקב קורצקי

 8מרמת השרון את הילדות המצטיינות האלה. אני ראיתי ואני עוקב אחריהם. את יודעת טוב מאוד  

 9 מי גירש אותם.  

 10 ? מי גירש אותם :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 11ואת אחותי ועוד הרבה בנות. את כל השמות שאמרת. גירשו    מי שגירש אותך  :  מר יעקב קורצקי

 12 אותם מפה בבושת פנים.  

 13 .לא גירשו אותי ולא גירשו אותם :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 14אני אוהד הכי שרוף של הקבוצה הזאת. מורשה אנחנו היינו מעודדים. אנחנו עם  : מר יעקב קורצקי

 15אורנה עשינו את הקבוצה הזאת. כל משחקים אלף שלוש מאות איש. אפילו לא שבעה אנשים מי  

 16י. יש פה  מאת יודעת טוב מאוד   מי סילק את כל השחקניות? הרחיק את כולם? מי גירש את כולם?

 17אחת שהצילה את המצב. היא מוציאה את כל הילדות שלנו ואנחנו צריכים להעצים אותה ולתת  

 18לה את כל הכלים להצליח. אחת. יש פה צדיקה אחת שצריך לתת לה את כל הכלים ושנים שנים  

 19היא בצער גדול עם כל מה שקורה במחלקה הזאת מה שקורה מה שעשו לה. גירשו אותה בבושת  

הם   בכדורסל  האלמנטים  כל  את  להם  נתנה  השקיעה.  פינקה,  גידלה,  שהכי  השחקניות  את   20פנים 

ל היא משאילה אותם קבוצות    ,בוגריםגיל  מגיעות  לבוגרים  כסף. הם ומגיעות  גם  עליהם   21לוקחת 

 22 את הלינץ הזה.   בשביל שלא יעשו להםכבר בגיל נערות היו עוזבות  

 23 שומעים פה סיפור.  יושבים ואנחנו  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

קורצקי יעקב  אסמכתאות.  :  מר  עם  אומר  אני  אומר  שאני  מה  שנים  כל  הרבה  אחרי  הזמן   24הגיע 

אלטרנטיבה  ש יש  לבוגרות.  לעלות  האלטרנטיבה  את  האלה  לילדות  לתת  סוף.  לזה  לעשות   25צריך 

 26 .  והקבוצה הזו צריך להשקיע בהבליגה לאומית. 

 27 .  ליגה לאומית זה פחות מליגת העל :  עו"ד דניאלה רון יעקבי
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 1הייתי בהרבה משחקים    ןלהשקיע. לתת להם לשחק הם רוצות לשחק בבית שלה:  מר יעקב קורצקי

אנשיםבבוגרות   שבעה  מגיעים  על  מאתיים    ,ליגת  מאות  שלוש  לפחות  מגיעים  שלהם   2במשחקים 

שלנו.  כי  אנשים   ילדות  להם  שמתחלפות  6-7לא  אכפת  זה    זרות  לעשות.  שצריך  מה  זה  שנה   3כל 

 4אימפריה אורנה זאת אישה גדולה. אבל זהו צריך לעשות סוף לתת להגיד להם תודה רבה באמת  

את   לילדות האלו  לתת  גדול אבל  דבר  פה  נעשה  רמת  עיריית  של  ההיסטוריה  בדפי  זה   5נזכור את 

 6הבמה. זהו. דניאלה שאת יודעת היית ספורטאית את גם את היית ספורטאית. מה שאני אומר לכם  

לנו   יש  אותן.  ראיתי  אני  בעיניים.  להם  תסתכלו  האלה.  לילדות  מקלקלים  אתם  מועצה   7חברי 

לה יש  להגיע  סיכוי  להם  אין  ברמה  את    ןשחקניות  אוהב  אני  לב  כאב  יותר  עכשיו  דלת.   8טריקת 

היא   ובמים אני אומר לכם  היינו איתם באש  נסענו לכל המשחקים.   9הקבוצה מה שאורנה עשתה 

שהיא   מה  כל  את  מעריך  עדיין  ואני  שלה.  אחד  מספר  מעריץ  הייתי  אני  אורנה  משחקת   10הייתה 

 11די. לתת לגלית את המושכות. היא תדע לגדל אותם. היא תעשה להם את ההקפצה    ,עשתה אבל זהו

זה ה לילדות האלה שאחת  איש של  הליך הטבעי שלהם. אני  תהזאת  גדלתי בספורט לתת   12ספורט 

יותר   עוד  ושם אני מסכים איתכן צריך לתת העצמה  הבוגרות  גלית שמלווה אותן מגנים עד   13כמו 

לאומית   בליגה  אחת  שנה  לתת  כלים  יותר  עוד  האלה.  לילדות  שתיים  להשתפשף  גדולה   14להביא 

 15. זה האמת. דניאלה את יודעת שזה נכון מה שאמרתי. תודה מצטער שהתפרצתי  ישחקושלוש והן  

 16 ספורט.  מאהבה לאני מדבר 

 17 . אהבה אין בהחלטה כזאת שום :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

קורצקי יעקב  אנחנו:  מר  איך  ועדה.  איתך  לעשות  מוכן  הרבה    ,אני  האלה  לילדות  נותנים   18אנחנו 

 19 אלמנטים שחסר. חוץ לארץ. 

 20 אנחנו רוצים שהם ישחקו ברמת השרון מה זה אין.    גב' הדר שוויצר:

 21  אבל זה לא קורה. זה לא קורה.   : מר יעקב קורצקי

 22 אני מחכה לזכות דיבור אני לא מתפרץ.   מר גיא קלנר:

 23אם עכשיו נגד גלית. זהו גלית אם הייתה פה הייתה מסבירה את זה הרבה יותר    :מר יעקב קורצקי

 24 טוב ממני.  

גייל שורש נגד גרסה. יש את הגרסה ששמענו ממר  :  עו"ד  גרסה   25מה שאני חושבת שקורה פה זה 

 26את הכלים להחליט האם  אין  רובנו לפחות לי  לקורצקי ואת הגרסה ששמענו מדניאלה. אני חושבת  

 27מדובר בהחלטה שהיא נכונה לעיר ולקבוצה ולאגודה או לא. על הרקע הזה ועל הרקע הזה בלבד  

 28אני חשבתי שנכון לקבל החלטה על הקמת צוות מקצועי. מדוע כי מתערבבות פה הרבה אמוציות  
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 1לפרטי פרטים ברור לי שיש פה דברים    ההתנהלות  כפי שאמרה דניאלה באמת רובנו לא מבינים את

לי שיש משקעים אישיים גם עם אורנה וגם עם גלית ולכן אני חושבת שלקבל    2שקרו בעבר. ברור 

 3  החלטה.  

 4 יש פה אישי.   מר גיא קלנר:

 5כדי לקבל החלטה שתלויה בגורלה של קבוצה שהביאה הרבה כבוד לעיר ועל זה    :עו"ד גייל שורש

נכון   הכי  חולק.  שאין  לי  לפני  זה  נראה  רוכברגר  מר  עם  שדיברנו  כפי  המקצועיים  לגופים   6לפנות 

 7הדיון הזה לשנות טיפה את הנוסח של ההחלטה ולהביא את זה לבדיקה מקצועית שנשמע אנשים  

 8יש איגוד כדורסל זה האחריות    .שהם לא מעורבבים בעיר. שהם מבינים את כדורסל נשים בישראל

 9שלו. ושיפעלו תוך שבועות ספורים להביא קודם כל לראש העיר ואחרי זה לנו המלצות מה לעשות.  

 10 .  תודהעד כאן. 

 11אני רוצה להתייחס לזה כמה רמות כי היה בינינו בגיבוש הצעה לסדר גם דיאלוג על    מר גיא קלנר: 

אגב   ראשית  הזו.  להצעה  הצטרפתי  אני  גם  ומדוע  שלי   12שעשית    התיאורכל  דניאלה  הנוסח מהצד 

כמובן זה  את  פותח  לא  אני  בכדורגל.    ,לגבי  שקורה  מה  בדיוק  זה  הקבוצות  והפרדת   13הרגולציה 

ונ הנוער  קבוצות  רשומה.  שהקבוצה  אומרת  זאת  דבר.  אותו  דבר.בדיוק  אותו   14החלטה    ערות 

 15 רגולטורית. 

 16  בכל המועדונים בארץ הבנתי שזה ככה.  :מר יעקב קורצקי

קלנר: גיא  לא.    מר  זה  לנו  אבל  לאומית  נכנסה  בתפיסה  בבוגרות  קבוצה  בגדול  זה  על   17אני מדבר 

ברמת השרון  אבל  בכדורסל   ענף הספורט  כל מהיכרותי את  כרגע. עכשיו ככה קודם  זה   18עזבו את 

 19יצא לי בשנת בקדנציה הקודמת שגרובר היה ראש העיר ואני הייתי  תחום הספורט ברמת השרון,  

תקצוב   בעיית  הייתה  העמותה  בראשות  הייתה  שאורנה  עוד  המשבר  את  לפתור  הספורט   20מחזיק 

בשנת   קשה  את    2020מאוד  ולהכשיר  ההדורים  את  ליישר  כדי  קשה  מאוד  עבד  הנאמן   21עבדכם 

 22שנכנס אז בנעלי אורנה וניסינו    לבין אלי רבי התקציב של התמיכות שהיה בדיוק במעבר בין אורנה  

הסדר   את  לעשות  ניסינו  מעמד  באותו  כי  זה.  את  אומר  אני  למה  והצלחנו.  העניין  את   23להסדיר 

 24.  אני  קבוצה של אורנההמצב המבני של  השאנחנו מדברים עליו היום. הטענות לא התחילו אתמול ו

 25נשים בתוך אגודת הספורט שמובל על  האבל זה העמותה וכדורסל  קורא לזה הקבוצה של אורנה  

ויש לומר    26בצדק. הוא מצב  ונהנים מכל ההישגים ומשבחים אותם  שכולנו  ידי גלית בהצלחה רבה 

 27לדעתי באיזה  היה  בלופ  שלא נולד אתמול בבוקר. אני ניסיתי וגם אריק דורון ניסה. גם אבי גרובר  

 28 שהוא שלב. אולי יעקב אני לא זוכר את כולם.  
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 1  הייתי.  לא    .לא: מר יעקב קורצקי

ניסינו מאוד לייצר באותו מעמד של אותו הסכם פשרה ששחרר את     מר גיא קלנר:  2בתהליך הזה 

בשנת   פרויקטים    2020התמיכות  דרך  וגלית  אורנה  בין  פעולה  לשיתוף  חדשה  דרך  כבר   3לייצר 

 4מעודד דרך נערות שמקבלות הזדמנות לשחק בקבוצה דרך  וומיזמים משותפים ודרך קהל שמגיע  

 5דרך לערב את בתי הספר בקבוצות הבוגרים מבחינת תוכן ופעילות נוספות להחזיר    ,חזרה לקהילה

אומר   אני  למגרשים.  הקהל  לא  בכנות  את  החיובים  לעשות  שניסינו  מה  כל  עם  הצליח.  לא   6זה 

העי  יםהשלילי וראש  והמועצה  הספורט  תיק  ומחזיק  הספורט  אגודת  בא  של  שבאמת  מי  וכל   7ר 

 8היה שם ואלי    אמוטיבציה חיובית לפתור את הבעיה הזאת או את חוסר לא יודע מה אמון מה של 

 9אחרי  בא בראש טוב עם העניין הזה. אני חייב לומר. אני וגם עם אלי זה לא צלח מכל מיני סיבות.  

 10זה איציק אני לא יודע את כל הסיבות אני אומר בסופו של דבר במבחן התוצאה זה לא צלח והמצב  

 11אי אחד של העמותה הבוגרת ואי אחד שזה גלית נקרא  .  הוא שיש באמת שני איים ברמת השרון

יש   גלית  אצל  והסיפור השני  בריא  לא מצב  וזה  ביניהן  חיבוריות  ואין  אגודת הספורט  בתוך   12לזה 

אחד ענף  באף  שאין  מה  בוגרת  לנו  קבוצה  יש  עם  .  בשיח  לי  שהיה  מה  זה  בוגרות  קבוצות   13שתי 

ענף אחר בו שתי קבוצות בוגרות אחד בליגת   וגייל על ההצעה הזאת מה שאין באף   14על  ה דניאלה 

את   יוצרות  בעצם  אבל  משבצת  אותה  על  בדיוק  מתחברות  לא  הן  של  סוג  לאומית.  בליגה   15אחד 

ונערות שרוצות לצמוח אין ספק שיעקב צודק    16המוטיבציה שאנחנו מדברים כל השנים של ילדות 

 17מהדיון הזה כתוצאה מוועדה או כתוצאה ממשהו התקבל יותר תקצוב לגלית    ייצא מכל אם גלית  

כאדם   אומר  גיא  זה  על  לליגת  איתה  ולעלות  הלאומית  של  הקבוצה  את  לקחת  הכלים  את   18יש 

ספק לי  אין  השרון  ברמת  הספורט  את  מכיר  בספורט  אבל  בזה  שמתעניין  היכולות.  את  ראינו   .19 

 20שה  למה הצטרפתי להצעה הזאת. אני כשקיבלתי את הבק  רשנייה זה לא כל צריך להגיד רגע מסבי

 21להחזיר וכו'. קיימנו    להקפיאלהצטרף ההחלטה הייתה הרבה יותר חד צדדית נקרא לזה ברמת של  

 22דיאלוג כמו שאנחנו עושים בהרבה מאוד מקרים על הדבר הזה ואני אמרתי באופן כן ואמיתי אני  

זה   את  אם  גם  אומר  גם  נכון  היה  לא  שהתהליך  חושב  אני  שלנו.  בשיחות  שאמרתי  כמו   23כאן 

 24זה באמת נכון    .כנראה היא התוצאה או אחת התוצאות האפשרויות  היא התוצאה בסופו של דבר  

 25שקבוצה בסדר גודל כזה עם כל המטענים עם כל המשקעים עם אורנה עם גלית וכו'. התהליך שבו  

קלוז עושים    ינגעושים  ככה.  זה  אם  לא  כזה  הספורט  לא  של  הפאר  מספינות  אחת  זאת  בכל   26יש 

 27תהליך טיפה יותר  היה  נשים לכן בתהליך הזה אני חושב שמה שהיה צריך להיות  הישראלי ספורט   

 28רחב טיפה יותר משתף זה ששם את כל הדברים על השולחן והצוות שרצו להקים היה צוות אתם  
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 1חושבים שהוא עכשיו חד צדדי אמור היה להיות עוד יותר החלטנו כן נציגי מועצה בהצעה שהבאנו  

מועצה   נשים    .נציגי  ספורט  מענף  מגיעים  שכן  עולם  אנשים  תפיסת  להם  שיש  להיות  יכול   2נכון. 

 3 . מסוימת אבל זה

 4את    רמה אתה אומר למעשה. שהעירייה לצורך העניין רוצה לסגו :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5  הקבוצה הבוגרת ואתם רוצים להציע הצעה על מנת להשאיר את הקבוצה הבוגרת.  

 6לא. אני אומר קודם כל על פי דיווחים אני קראתי לא קיימתי איתך שיחה על מה    מר גיא קלנר:

 7אתה רוצה לעשות בהקשר הזה כל הדיווחים שאני קורא גם עיתונות ספורט וכו'. גם ענת התבטאה  

 8 על זה שרוצים לסגור את הקבוצה הבוגרת.  

 9  אף אחד לא אמר את זה.  או קי. זה לא נכון אבל.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 בואו נתקן אותה.  אז זה נקודת המוצא. אם היא לא נכונה  מר גיא קלנר:

קורצקי יעקב  שנים    :מר  חמש  שעשיתם  מה  כל  את  שציינת  הספורט  תיק  כמחזיק   11מה  אז  אתה 

 12  .  דיי רציני עם חשיבה עם המון רצון יש שלב שצריךנעשה תהליך   . דיי.מבחוץגוף עכשיו יבוא 

 13 הדבר היחיד. רגע אני מסיים.   מר גיא קלנר:

 14  לתת לבנות שלנו את ההזדמנות להצליח.   :מר יעקב קורצקי

קלנר:  גיא  חשוב.    מר  הכי  חשוב  הכי  הדבר  זה  באגב  אומר  אני  בתוך  שאמרנו  היחיד   15תוך  הדבר 

 16   .תהליך הזהה

 17  . זה סותר  גב' לירון בלומנר:

 18זה הדבר הכי חשוב להגיד. סליחה. אם הקבוצה הבוגרת בלאומית תעלה  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

חושבת   ייקח לא  עוד  זה  יודעת כמה תקציבים  לגיא אני  בניגוד   19לליגת העל אני רוצה להגיד לכם 

יעלו כך מהר  להבי , אבל  שכל  צריך  שיעלו  עמותה    ןנניח  מתכונת. מקימים  באותה  בדיוק  זה   20את 

 21 ? מה ההבדלאז עמותה נפרדת ב הפעילות מתנהלת בנפרד וחיצונית לאגודת הספורט 

 22 מדברים ביחד    

קורצקי יעקב  רמת    :  מר  אנחנו  אביב.  תל  מכבי  להיות  רוצים  לא  אנחנו  השרון  רמת  אנחנו   23לא 

 24 א. ואני לא רוצה להיות מכבי ת" . השרון. זה המידות שלנו זה הילדות שלנו

 25  נכס.יש לך פה    ביקשו עוד כסף.. לא ביקשו ממך שיתוף פעולה :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 26היחיד שאני חושב שיהיה נכון בקונסטלציה הזאת היה אני אגב    הדבראני מסיים.    מר גיא קלנר:

של  הצריכות    אאמרתי  כדורסל  להיות,  נראה  איך  להחליט  זה  פה  להיות  שצריך  העבודה   27תהליך 

 28קבוצה    . הזה  הדבר לקבל החלטה אסטרטגית לגבי  אפשר  שנה    20פעם בנשים בוגר ברמת השרון  
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לאאחת   להיות  לא    צרכיה  למעלה  החלטה  הסוף  עד  לעבוד  שצריך  חושב  אני  קבוצות.   1שתי 

נראה  יש איך  מלמעלה  החלטה  ביניהם  הזה    הפלוסתדרו  התהליך  לתוך  בוגרות,  נערות,   2מילדות, 

 3   .כמועדון מוסדר

 4בואו  אני איתך. גיא אני איתך כן יש היום את התהליך הזה היום ברמת השרון.  :  מר יעקב קורצקי

 5  עולות לבוגרות.  נערות ש הילדות שלנו  נחזק את זה.

 6   יעקב יש קבוצה שאתה סוגר בדרך. מר גיא קלנר:

 7    .יש קבוצה אחת אתה אמרת :מר יעקב קורצקי

 8   .כן. בוא נדבר על זה מר גיא קלנר:

 9 גלית מקצועית תותחית. יכול להיות בראש שקט.  : מר יעקב קורצקי

 10 .  אבל אין קבוצה. אין קבוצה של בוגרות :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 11    יש קבוצה בליגה לאומית.יש.  : מר יעקב קורצקי

 12   על.אין ב  מר גיא קלנר:

 13    לא יודעים על מה חתמו. גיא לא יודעים על מה חתמו. :מר יעקב קורצקי

 14 על מה חתמתי.   אני יודע מר גיא קלנר:

 15    מדברים ביחד.

 16 בבקשה תסיים. ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 17הזה    רכנראה רוב החדר ורוב התפיסה שלו לגבי הדבש  זה   הדבר היחיד שאני אומר  מר גיא קלנר:

העבודה   תהליך  קרובות.  בדעות  חלק  שנמצא  בו  לוקחים  אנשים  שיותר  תהליך  פה  להיות   18צריך 

גם  ו עולות הרבה כסף  גם שוות הרבה כסף.  כי המסקנות האלה   19מערבות  מייצרים את המסקנות 

משתף   יותר  יהיה  אז  הרבה  קדימה.  שנים  מאוד  הרבה  של  מציאות  לצורך  וגם  מקומיים   20כוחות 

 21המקום שבו אני בחרתי להיכנס לתהליך הזה ברמת ההצעה לסדר זה פשוט שתהליך העבודה על  

 22קבלת החלטות. אני יודע מה אני הייתי רוצה לראות בתוך הדבר הזה שתהליך העבודה יהיה יותר  

 23  הצטרפתי להצעת הסדר הזאת.  ומשתף יותר ששאר חלקי השולחן הזה מכאן הבאתי  

פרס נאווה  קראתי.  בדקתיאני  :  עו"ד  הסתכלתי  שהועלו  ההצעות   24נשים  א שאלתי    במסגרת 

למציאות   כיוון  גיא  בהתחלה.  גיא  שאמר  דברים  להרבה  מתחברת  אני  חושבת  ואני   25התעניינתי 

אחת   בוגרות.  נשים  של  קבוצות  שתי  לנו  יש  השרון  ברמת  שאנחנו  אבסורדית  המציאות   26שהיא 

 27המטרה שלי זה תרומה לעיר רמת השרון. לא לספורט ישראל  . מבחינתי בלאומית ואחת בליגת העל

 28בכלל. לעיר רמת השרון ומה שיכול לתרום יותר לשחקניות של רמת השרון ולנערות ולילדות ולצפי  
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השנים   בעשר  אפילו  חושבת  אני  האחרונות  בשנים  שומעת  אני  אם  שלהם  ולתקווה   1שלהם 

 2קבוצה    זואומר הכל.    א.ס זההאחרונות או יותר לא הצטרפה אף ילדה מרמת השרון לקבוצה של  

היקף    אשל את  שבדק  מי  צריכים  לא  אנחנו  צריכה  לא  לכן  שמתאמנות  לבנות  תקווה   3נותנת 

כל היושבים ראו את זה יודעת אם   4זה מיליון שלוש    ,התמיכה שהיא מקבלת זה תמיכות אני לא 

לשנה שקל.  אלף  לא  רבותיי  מאות  ונעביר  הזה  הכסף  את  ניקח  אנחנו  אם  זה  את  .  בסדר   5כולו. 

זה מלמעלה לא באקסל של   על   6תמיכות. אני מסתכלת מלמעלה. אנחנו כמועצת העיר מסתכלים 

הבוגרות   של  לקבוצה  חלקו  אחד  מצד  הזה  הסכום  את  נעביר  אם  אומרת  אני  אבל   7הטבלה 

יכולות   בהחלט  אומרים  הם  איתם  בדקתי  שאני  מאנשים  בו  ונשקיע  בלאומית  כרגע   8שנמצאות 

 9זה אחד. ושתיים יש לנו    מרוציםלעלות גם אם לא יעלו ליגה לאומית זה אחלה. זה סבבה ואנחנו  

 10לפתוח קבוצה של נשים בוגרות סליחה. אין לנו כדור יד בנות    ,אפשרות לפתח את תחום כדור יד

 11 נשים אני רוצה.  

 12  .יש לנו מחלקת נוער הכי מפוארת בארץ :מר יעקב קורצקי

 13אני אומרת דווקא כמועצה שתומכת פה בזכויות נשים ובספורט נשים אם ניקח    :  עו"ד נאווה פרס 

 14שזו  חלק מהתקציב הזה בשביל לפתוח קבוצה לכדור יד נשים בנות שאין לנו בכלל. זה אני חושבת  

 15 לספורט ברמת השרון.   ,לנשים  ,תרומה לרמת השרון

 16 נכון.   : מר יעקב קורצקי

 17  יותר נכון אמיתי. יש נשים בכדורסל יש להם כדורסל ברמת השרון לא צריך   זה  :  עו"ד נאווה פרס

 18 .  שתי קבוצות

 19   .אבל שיהיו בינוניות :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20   את כל הזמן מובילה את זה. ככה  .כן. כן :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 הכל את אומרת את זה בזלזול.   .  את עושה , מגדרי.גזענותכל הזמן הסטה, את עושה 

 22 ? מה הקשר לגזענות: עו"ד דניאלה רון יעקבי

רוכברגר איציק  העיר-מר  בזלזול  :ראש  זה  את  אומרת  למגדרי  את  זה  את  להפוך   23כאילו    כדי 

 24   נגד המגדר. העירייה פועלת

 25 פשוט אמירות חלולות.  . שטויות :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 26צריכים לקבל פה  צודקים במקרה הזה.  שמעתי את הדיונים. אני חושב שכל הצדדים    מר דן רוק:

שיגידו   יש  העירייה  ידי  על  שנתמכות  לקבוצות  הספורט  מדיניות  כל  על  בכלל   27שכדורסל  החלטה 

 28 .  צריך לסגור



   11.5.25מיום   11מליאה שלא מן המניין מס' ישיבה  

12 

 

 1 ה לא הצעה לסדר עכשיו אי אפשר לקבל החלטה על משהו שלא בסדר היום.  ז: גב' הדר שוייצר

רוכברגר כי אני קצת    :ראש העיר-מר איציק  שלי חלש   2מה שנקרא    מצודדאתם מנצלים שהקול 

 3 הלאה.  

 4וגם גברים וגם כדור סל    צריך לסגור גם את הכדורגל נשיםלפי מה שנאווה אומרת פה    מר דן רוק:

 5   .לקבוצות הבוגרות והם מקבלים יותר מכדורסל אנחנו לא יםמגיע וילדה לא אף ילד   כי נשים

 6 כן משחקים.  שאתה יודע איפה? : מר יעקב קורצקי

 7   ?מי משחק מר דן רוק:

 8   רק השבוע שם ילד מרמת השרון. :מר יעקב קורצקי

 9 ? מחזור אחרון. אתמול. למה רק אתמול מר דן רוק:

 10 איזה מרגש זה היה. אין יותר מרגש מזה. : מר יעקב קורצקי

 11   מדברים ביחד.

רוכברגר איציק  העיר-מר  שקט.  :  ראש  הישיבה.  את  סוגר  לפה.  אני  עד  לי  הגיע  הזה  השוק   12את 

לא   אני  רוצים.  שאתם  מה  תעשו  האווירה  את  לחמם  הזמן  כל  ולדבר  לצעוק  הזמן  כל   13רוצים 

 14 משתתף איתכם.  

 15   מדברים ביחד.

 16 להצביע קדימה. רוצים ללכת.  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 17לדעתי הנושא של הספורט עולה בכל דיון וויכוחים    23נושא של הספורט אנחנו בישיבה    מר דן רוק:

שיהיה   כן  הזאת  להצעה  להוסיף  אפילו  הספורט  בכל  סדר  לעשות  צריך  הסכמות  ואי   18וצעקות 

בכל   יעסוק  שהצוות  רחבה  צריכה  ייתן  הספורט.    ענפיהסכמה  העירייה  מה  מקצועית  דעת   19חוות 

 20 .  את זה אפשר לתקןנראה לי שכדורגל, כדורסל ו  -עם התמיכות של כל קבוצות הספורט  לעשות.

 21תקשיבו בואו נחזור לעיקר. על סדר היום המשך פעילות קבוצת  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22על  אני רוצה לתת רקע    עכשיו  כדורסל נשים הייצוגית של העיר המשך פעילות קבוצת כדורסל נשים

 23אתם חלק מהם זה הובלתם בתקשורת דיבורים כאילו עיריית רמת השרון רוצה לסגור    מה היה.

 24 את קבוצת הכדורסל.  

 25 . לא אנחנו.  אנחנוחד משמעית לא : עו"ד גייל שורש

 26 קיבלנו החלטה. התראיינה בערוץ הספורט מחזיקת תיק הספורט אמרה   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי
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רוכברגר  כל הכבוד הסיפור הזה    :ראש העיר-מר איציק  עם  לך.  לי לדבר. אני לא הפרעתי   1מותר 

 2כי לך מפריע דבר  למה.  שנמשך כל כך הרבה שנים פתאום צץ לפתחנו פתאום צץ לפתחנו אני יודע  

 3 אחד כי לך מפריע דבר אחד.  

 4  מה מפריע לי מר רוכברגר?: עו"ד דניאלה רון יעקבי

 5מה מפריע לך. שהמצאת אג'נדה שאת רוצה לתמוך    אגיד לך אני    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6בה כביכול יש כאן איזה שהוא מהלך שרוצה לסגור את קבוצת הכדורסל אלי רבי היה אצלי אחרי  

שלו.   מיוזמתו  בא  בדקתי.  דבר אחד.  ושאני  בחור מקסים.  הוא  אמר  הבוגרת  של הקבוצה   7מאמן 

 8שיחות ופגישות בין ענת בהשתתפות של    או  הוא הכל. בא אלי ואמר לי דבר אחד. שהייתה שיחה

 9את קבוצת הנערות שלנו לתוך המסגרת דבר    ,יעקב כדי לראות איך ניתן לשלב בכלל את הקבוצה

 10לא נאמר לאלי רבי הוא ישב איתי. לא    .שלא צלח במסגרת שמונה השנים האחרונות זה מה שהיה

 11של איגוד    התקנוןמבחינת  שנאמר לאלי רבי סוגרים. לא נאמר לאלי רבי. נאמר לאלי רבי דבר אחד  

 12קבוצה מלמטה של בנות או בנים לא משנה כרגע חייב להיות קבוצה שמונה    שתהיהכדורסל חייב  

שהיא   הזאת  בפלטפורמה  משתמשים  כן.  שנים  שמונה  חושב  אני  מזה  למעלה  קצת  אפילו   13שנים 

 14כביכול יש קבוצה של נערות שהן 'תפ' של הקבוצה הבוגרת כאשר בפועל הן בכלל  שבלוף אחד גדול  

 15 תחת הקבוצה השנייה. זה ממש נכון ודאי.  

 16 זה הפלטפורמה. . ככהזה גם בכדורגל מר דן רוק: 

 17 ככה זה כן. : עו"ד גייל שורש

 18 מועדון מר רוכברגר.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 19 בפועל אני מדברת איתך.  : עו"ד גייל שורש

 20 אבל זה לא קורה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 זה אותו מועדון. מבחינת איגודים איציק. לא מעניין אותו מי מחזיק.   מר דן רוק:

יודע אני מדבר על בפועל. של בנות ברמת השרון לא יכולות    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר  22אני 

 23 לעלות לקבוצה בוגרת לא ענו בשמונה השנים האחרונות נקודה סוף.  

 24 לא נכון.   :עו"ד גייל שורש

מ :  עו"ד דניאלה רון יעקבי פעמים  הרבה  כך  כל  ביקש  אלי  להם.  אפשרו  נערות  מלא   25לא  ו חלקת 

 26 זה קבוצה נוספת.  ובנו במקוםבקבוצה  להשתלבלקבוצה שחקניות מועמדות הציפו להם 

 27בקולו שלו אני מבין לאיזה מצב אלי אמר לי  תנו לי רגע להמשיך.  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28לא שלחנו אותו לא    , נקלעתי מבחינתי אני מחפש את דרכי במקומות אחרים לא אנחנו אמרנו לו
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 1אלי    .הוא הלך למקומות נוספים. אני לא יודע אם הוא הצליח או לא הצליח אין לי מושג  .שום דבר

 2רבי יכול היום אם הוא רוצה להגיש לוועדת התמיכות את הבקשה שלו אין לו שום בעיה לכן התזה  

 3 הזאת שהולכים לסגור את הקבוצה היא לא נכונה.  

 4 מה שחשוב  זה   ת?לך אין כוונה לסגור את הקבוצה הזא: עו"ד גייל שורש

 5 לא.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 6 . אתה ראש העיר: עו"ד גייל שורש

 7לא היה על הפרק שסוגרים את הקבוצה. הפניה הייתה פניה שלו    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8לא מתאים לי אני מחפש את דרכי    ,אני לא רוצה להיות במקום שלא נוח לי  ,בלבד. לאור השיחות

ל טלפון  תרימו   אחר.  שום  אלי  במקום  היה  לא  דבר.  אותו  לכם  יגיד  הוא  עכשיו  אחר,  רבי   9דבר 

 10ההיפך הוא אמר דבר אחד מגיע לי הפרשים של כסף או משהו תסגרו לי רק את הדברים ואני הולך  

שהיה.   מה  לזהזה  מעבר  דבר  שום  היה  עכשיו  לא  ובערוץ  .  בטלוויזיה  כתבות  הזה  הסיפור   11כל 

 12 שרוצים הוא לא נכון.   הספורט וכו' 

 13 אף אחד מאיתנו לא היה שם ולא ידענו את זה.  : עו"ד גייל שורש

 14 ז מי? מי הוציא את זה?א  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 אני אומרת שוב מחזיקת תיק הספורט בלי קשר.  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 16 . לכן אני :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 היא צודקת מבחינתי.  , הגענו לנקודה שלא צריך שום דבר צריך לעשות: מר יעקב קורצקי

 18 יעקב בבקשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 אני אומר את דעתי.  : מר יעקב קורצקי

רוכברגר איציק  העיר-מר  עם  וחברות  חברים  :  ראש  לכאן  באתי  אני  לכם  אומר  אני   20תקשיבו 

 21לא  ונקים צוות שהוא בלתי תלוי לא פוליטי. אף אחד לא ימשוך לא גורם כזה  , גישה אמרתי תפיסה

 22שאתה שומע את הטיעונים שרוצים לסגור ומה אנחנו לא רוצים  מישהו מבחוץ. אבל כגורם כזה.  

קבוצה   הייתה  מפוארת  קבוצה  הייתה  מפוארת.  קבוצה  ודאי  מפוארת.  קבוצה   23שהביאה  שייסגר 

 24ברומא איפה לא    ,נאפולי  ,אני הייתי אחד האוהדים שלה נסעתי איתם למשחקים וברוסיהקהל.  

 25הדברים השתנו מה לעשות השתנו לא בתקופה שלי הם השתנו בתקופה של    אהדתי אותם.  היינו.

כן   קשר  שום  בלי  אגב  אחר.  מועצה  הרכב  היה  אז  הייתי  לא  אני  אחרונות  שנים  שמונה   26החמש 

 27בפועל למה לא דאגתם לזה אז    חמישה מנדטים הרשימה שלכם הייתה עם חמישה מנדטים  הייתם

 28 . את הרוחות בניהם לקרב קצת
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 1 שלא הייתי.  לענות לך על משהו לא יכולהלא הייתי. : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 2 לא מדבר אישית אני מדבר עכשיו על כולם.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3   מדברים ביחד.

 4 לא הצליח. מתקדמים.   :מר יעקב קורצקי

 5 מפריע לי.  הוא עוד פעם  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 6 מה מפריע לך.  מר יעקב קורצקי: 

 7 אני בקושי מדבר.  אתה מוכן לתת לי לדבר בבקשה?  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8 לדבר מקבלים החלטה והולכים הביתה.  כזה הרבה תדבר לא מבין למה צריך : מר יעקב קורצקי

 9גיא עשה ניסיונות אמר את זה קולו שלו. עשה את הניסיונות כדי    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10 לא סוגרים אותה.  ? רוצים שמה לא לסגור את הקבוצהעכשיו אתם  לנסות לגשר מה 

יכול   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי צודק.  נכון אתה  רגע שתבינו.  רביאני רוצה   11להגיש מחר    מחר אלי 

רוצים   גם  אנחנו  הרעיון.  לא  זה  אבל  מאות  שלוש  מיליון  מאות  ארבע  מיליון  לקבל  וגם   12תמיכה 

תיקח   הזה  החיבור  את  לייצר  מצליחים  לא  שאנחנו  קבוצה  שיהיה  רוצות  לא  גם  אנחנו   13קבוצה 

 14מהתקציב של העירייה מכספי הציבור שלנו מיליון ארבע מאות אין לנו עניין כזה מר רוכברגר חבל  

 15תחשבו רגע על העניין    מדברים איתך על הכסףאנחנו אומרים. אנחנו אומרים לא  אז מה  על הכסף.  

היא   האלה  המאבקים  כל  אחרי  היום  יכולה  השרון  רמת  של  הנשים  שקבוצת  יודעים  אתם   16הזה 

אפשר   מה  תבינו  והסכומים  התקציבים  את  תבינו  ספורט.  ממשרד  מש"ח  שני  כמעט  גם   17מקבלת 

שאנחנו   בזנב.  יקשקש  הכלב  בכלב.  יקשקש  שהזנב  במקום  שצריך  מה  כל  השרון.  ברמת   18לעשות 

 19 נתווה את המדיניות איך אנחנו רוצים שהדבר הזה עם התקציבים אלה.  

 20מדיניות לסגור    לקבועאנחנו צריכים  היא אומרת דברים של קודש.  היא צודקת  :  מר יעקב קורצקי

 21תברכו. זה צודק איציק. זהו  אתם  החלטה באמת שזאת  הבמה    שם אתלתת לנערות לשרוף    זה  את

 22 נגמרו.  

 23   אני לא סיימתי.תן לי לדבר.  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 24 את דיברת. : מר יעקב קורצקי

 25 אתה קוטע אותי.  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 26 אני אומר את הדעה שלי. : מר יעקב קורצקי

 27 להסביר נקודה.  לה תן  סגן ראש העיר : עו"ד גייל שורש

 28 אנחנו לא רוצים לקחת את הכספים האלה.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי
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 1 לתת לילדות את הכסף. די כבר מספיק.  הכל זה כספים ו  :מר יעקב קורצקי

 2 חשובה.    נקודהיש  : עו"ד גייל שורש

 3הצעה מדברת על המשך פעילות קבוצת כדורסל  זאת לא ההצעה.    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4   כן ממשיכים או לא ממשיכים.אומר  זה

תהיה   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי והיא  תמיכה  את  תגיש  שהקבוצה  במצב  נהיה  אם  אומרת   5אני 

אני   הרעיון.  זה  נכון.  נייצר.  ולא  אותם  לקבל  בקריטריונים.  עומדת  היא  הזאת  לתמיכה   6זכאית 

 7 קהילה.  החיבור ללא בגלל הכסף. כי בסוף קבוצת כדורסל זה בסוף  ,מסבירה למה

 8   מדברים ביחד.

 9 זהו.   . זאת ההצבעה שצריכה להיות.גלית ומי בעדלי רבי  מי בעד א : מר יעקב קורצקי

 10   מדברים ביחד.

 11   .שנה 25גלית מובילה אותנו  : מר יעקב קורצקי

 12 .  קח כמה שאתה רוצה בבקשה אתה רוצה לדבר  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 אני אקח את הזמן שלי. טוב אני אקח תדברו.   : מר יעקב קורצקי

 14אתה כל הזמן עושה את זה באמת אני בקושי מדבר. אני מבקש    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15שום הודעה שאנחנו הולכים לסגור  לו  דבר אחד להבהיר ואני מבהיר עוד פעם.  אלי רבי לא ניתנה  

 16שיהיה ברור. אלי רבי יכול להגיש לוועדת התמיכות מחר בבוקר להגיש    סטופאת הקבוצה נקודה  

ויפה טוב  הכל  בקשה  התמיכות  הסיפור    .לוועדת  כל  לבחון  צריך  שכן  נוסף  דבר  עולה   17הזה  מכאן 

 18 מחדש. זה לא בהצעה הזו אבל צריך לבחון מחדש.  

 19 זה מה שהצוות שהצענו סליחה.  : עו"ד גייל שורש

 20כי אם אלי רבי עכשיו יחליט אחת משתי החלטות אני לא רוצה  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21אני הולך. אז יבוא מחר משה יחליט שהוא לוקח את הנעליים האלה הוא יגיש תמיכות. מה קורה  

 22על זה הצעה ראשונה של המשך פעילות הקבוצה אנחנו ממשיכים כי לא סגרנו אותה. לגבי    ? הלאה

 23 . קייםהנושא השני שהוא לא 

קורצקי יעקב  איציק    :מר  הזו  ההחלטה  את  מבין  לא  אתה  אני  מזלזל  מה  אותי.  לשגע   24רוצה 

 25עם הקבוצה מי בעד מי לא. איציק מה    ממשיכיםהחלטה היא חד משמעית לא  באינטליגנציה שלנו.  

 26 זה הסיפור הזה אני לא מבין אותך.  

 27 תסלח לי רגע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28  אני נבוך אני סומך על הניסיון שלך.  פעם ראשונה איציק  : מר יעקב קורצקי
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 1 הצעה.  ה  אבל זה לא מר גיא קלנר:

 2  חד משמעית.  היא הצעה  :מר יעקב קורצקי

 3 הפרשנות שאתה עושה זה בסדר. אבל זה לא הצעה.   מר גיא קלנר:

 4  זה לא בסדר.  :עו"ד גייל שורש

 5 יעשה מה שהוא רוצה.   מר גיא קלנר:

 6רוצה להמשיך פה וברור שרוצה מיליון ארבע מאות ורוצה שני    שאלי רביברור  :  מר יעקב קורצקי

עונה.   עוד  ונגמרת  כפיים  ימחאו  אנשים  שבעה  יבואו  ולהמשיך.  תעלה  מיליון  לא  שלנו  ילדה   7ואף 

 8 לבוגרות.

 9   מדברים ביחד.

 10 לא אני הבאתי את ההצעה הזאת.  : מר יעקב קורצקי

 11 תשב בשקט תפסיק להפריע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 חלאס כבר.  : מר יעקב קורצקי

 13  מה זה הבריונות הזאת?תפסיק להפריע  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 נערות.  להעצים פה מה אני בריונות אני אומר   בריונות?: מר יעקב קורצקי

 15 שמעתי אותך.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 עשרים שנה.   : מר יעקב קורצקי

 17 תן לי לדבר גם כן.   .לכפות את דעתך  שמעתי אותך ותפסיק :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 תדבר.  : מר יעקב קורצקי

 19 איזה חוצפה זאת.  עוד לא סיימתי. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20 מה זה ההצעה.  : מר יעקב קורצקי

 21זה לא הצעה אני מסביר אותה. מה זה הדבר הזה יעקב זה פעם  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 הנה ליד כולם. אחרונה אתה מתנהג ככה בישיבה שמעת מה אמרתי לך? פעם אחרונה.  

 23  אני ליד כולם אני אגיד את הדעות שלי. ליד כולם. מה זה סתימת פיות?: מר יעקב קורצקי

 24 מותר לך. תגיד בזמן מתי שאתה רוצה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

קורצקי יעקב  זה  אתה  :  מר  את  אותם? נגדי? הופך  לרצות  רוצה  אתה  יאללה   למה  אותם   25תרצה 

 26   , אתן מייצגות שבעה אנשים.תמשיך עם המשחק הזה תרצה אותם את דניאלה

 27 סליחה כולנו פה לטובת תושבי העיר אופוזיציה וקואליציה לטובת תושבי עיר.   : עו"ד גייל שורש

 28 תעשה נו תדבר אני לא מפריע לך. אני בעונש.  : מר יעקב קורצקי
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 1אני חוזר עוד פעם על הדברים. אנחנו דנים בהמשך פעילות קבוצת  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

ייצוגית   נשים  ביקשנו  ככדורסל  לא  לסגור את הקבוצה.  ביקשנו  לא  אנחנו  פעם  עוד   2שאני מדגיש 

את הקבוצה  פעילות  המשך  של  הזה  הסיפור  את  מביאים  ואתם  היות  אבל  הקבוצה  את   3  ן לסגור 

המשך   אומרים  אתם  אם  צודק  אבל  מתפרץ  שהוא  בזה  צודק  לא  צודק.  הוא  זה.  את   4מביאות 

 5 פעילות הקבוצה זה כן או לא. עכשיו אם אתם רוצים להצביע על כן או לא. אז נצביע על כן או לא.  

 6 .  על הצוות כפי שהצעת פשרה שלךלהצביע  רוצותאנחנו : עו"ד גייל שורש

 7הבאתם    המשחק שאתםאסביר לכם למה כי    אנילא יהיה צוות.  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 8את הנושא הזה לפה הוא לא הוגן. הוא לא פיירי. אם אתם מדברים על רגולציה אז תסבירו לי דבר  

כל   שנים  שמונה  אפשרתם  שאתם  האחרונות  השנים  בחמש  שלכם.  הרשימה  הייתה  איפה   9אחד 

 10 מהיום.  קרה את הכאוס הזה שקרה שמונה שנים זה לא  אפשרההמערכת 

 11 קלנר ניסה. : עו"ד גייל שורש

 12 קלנר ניסה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

גייל שורש  13נכון. על זה מדברים זה בדיוק הנקודה והחליפו את אורנה כחלק מהמאמצים  :  עו"ד 

 14   .עדיין היחסים נשארו

רוכברגר איציק  העיר-מר  אני  :  ראש  במפורש  לי  ואמר  אישית  איתי  שוחח  רבי  ואלי  היות   15נכון. 

 16 מכבד לא רוצה להישאר במקום שיש לי שם בעיה ואני יוצא לדרך חדשה.  

 17 .  אז בואו נפתור את הבעיהעו"ד גייל שורש: 

 18 שנייה. אין מה לפתור את הבעיה.  ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 19 ? אני באמת שואלת אתכם.הוא יגיש לתמיכהמחר אם  תעשהמה : עו"ד דניאלה רון יעקבי

רוכברגר איציק  של המשך    :ראש העיר-מר  בנוסח שלה  את ההצעה שלכם  לא תמשכו   20אם אתם 

 21 . או לא יהיה כןזה  פעילות קבוצת כדורסל אני יצביע עליה. 

 22 אתה מאיים לא הבנתי.  : עו"ד גייל שורש

 23 לא. אני מסביר.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24    .הצוותסעיף אחד בואו נצביע על  ירדאמרתי לך לפני שלוש דקות אין בעיה  : עו"ד גייל שורש

 25    מה אתה רוצה להשאיר? מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר-מר  קבוצת      :ראש  פעילות  המשך  הוא  היום  סדר  על  המרכזי   26הנושא 

 27   .כדורסלה
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 1מר רוכברגר אני הבאתי את זה שנייה דן דן. מר רוכברגר. אני אגיד לך.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 2אני יודעת לקרוא הבאתי את סעיף אחד אומר ההחלטה התקבלה בניגוד עניינים בחוסר סמכות או  

אתה   כתוב.  מה  תסתכל  מוקפאת  שהחלטה  מודיע  לא  אתה  או  מוקפאת  שהחלטה  מודיע   3שאתה 

הספק   נוכח  חוקית.  לא  שהיא  לך  אומרת  ואני  ספק  כתבתי  אני  הספק.  נוכח  לקרוא.   4  בדבר מוכן 

 5סגירת הקבוצה אני אומרת לך נוכח הספק אני אומרת לך שזה התקבל בניגוד עניינים  על  החלטה  

 6כמו שכתבתי. או שאתם מודיעים שאתם מקפיאים את ההחלטה. ואם אתם לא מודיעים שאתם  

 7מקפיאים החלטה שהיא לא חוקית, אז אנחנו נפעל נגד ההחלטה. כי החלטה היא לא חוקית. אני  

 8אומרת. אני אומרת לך שעדיין אני יודעת לפתוח את חדשות הספורט ולראות את ענת לין ולזהות  

ולשמוע   אומרתאותה  לך   אותה  אשלח  אני  במילים.  החלטה  מ  קיבלנו  הכתבה  את   9ערוץ  עכשיו 

 10 מילים שלה.  ב הספורט 

רוכברגר איציק  העיר-מר  אני:  ראש  כל    תקשיבי  מדברת  שאת  המילים  את  לברור  מנסה   11באמת 

 12עם חץ אני לא רוצה להתבטא בצורה לא  את מוטה כל הזמן  כל הזמן.    בארסיותהזמן את מדברת  

 13 מתאימה.  

 14 תתבטא איך שאתה רוצה. תתבטא.  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 15כשאני אומר לך שלא הייתה שום החלטה לסגור את הקבוצה ואת    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16  אני לא אמרתי שסוגרים את הקבוצה אני אמרתי. מה הבאת את זה עכשיו? ,ממשיכה וחוזרת

אז   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי הזאת  ההחלטה  על  לנו  אומרים  אתם  אם  אני  אם  לי  אומר   17אתה 

 18  נצביע בעד או נגד אני מסבירה לך למה הבאתי את סעיף אחד. 

קלנר: גיא  טיפה  מר  פה  יש  מוטעית  זה  רגע  כנראה  הייתה  העבודה  הנחת   19מפסיקה  שהעירייה  . 

 20 רגע , הקבוצה ולכןלתקצב את 

 21 איפה?מה זה הנחת עבודה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 22 אבל אתה אומר זה לא נכון.   מר גיא קלנר:

 23    .שמוציאים את זה לתקשורת מה זה יש פה אנשים :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 לא זה משהו אחר.  מר גיא קלנר:

 25    מדברים ביחד.

 26 לא אם העירייה מחליטה לתקצב אותה.   מר גיא קלנר:

 27התקבלה החלטה לסגור את הקבוצה אז קדימה מה  אם מר רוכברגר אומר שלא    :עו"ד גייל שורש

 28   יותר טוב מזה.
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 1   מדברים ביחד.

 2 יש המלצה.  :מר יעקב קורצקי

 3 .  ת כללהקים צוות לדעתי צריך לבחון א מר דן רוק:

 4ששששש אני אומר לכם תמשכו את ההצעה שלכם. תמשכו את    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר 

. תמיכה  להכניס  החליט  רבי  אלי  אם  כרגע  שקיים  המצב  זה  המצב  שלכם.  הנושא  ההצעה   5יידון 

 6   .עד אז הזה.

 7 להקים צוות.  מה מפריע  : עו"ד גייל שורש

 8  הוא עומד בתבחינים זה אותם תבחינים.  מר דן רוק: 

 9 לא יודע אם הוא רוצה להגיש או לא.   אתה מר גיא קלנר:

 10  בשביל מה  אנחנו עושים את כל זה.  מר דן רוק: 

 11 רגע אני לא.   מר גיא קלנר:

 12   על מה הדיון? :מר יעקב קורצקי

 13ענת לין  ל לא. רגע אל שנייה עם כל הכבוד. יעקב עם כל הכבוד לראש העירייה ולך ו  מר גיא קלנר:

 14ענת לין התבטאה אולי התבלבלה אולי טעתה אולי לא יודע    ,שלא נמצאת פה כרגע. אני לא רוצה

 15מה. התבטאה שמפסיקים את לתקצב את הקבוצה הזאת. אבל זה לא משנה גם אם היא אמרה את  

 16אומר ראש העירייה שהוא הדמות הראשונה בהיררכיה הניהולית של עיריית רמת השרון הוא  .  זה

 17 אומר לא היה ולא נברא יכול אלי רבי להגיש מקבלים את זה. 

 18  לי הוא אמר שהוא  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 יעקב.   מר גיא קלנר:

 20אני אומר לך דברים של אמת. אני לא אוציא מהפה שלי בחיים דבר שקר. אמר  :  מר יעקב קורצקי

 21אלי אני צריך את מה שראש העיר אמר אני אצטרך שיתקצבו אותי ככה וככה. עשו הסכם שיהיה  

 22  ככה נגמר.  

 23 נו ו.   מר גיא קלנר:

ונגמר. הוא הולך לחפש את הדרך    :מר יעקב קורצקי יותר תקציבים   24ככה נגמר שנחתם לא יהיה 

 25 שלו.  

 26 זה מה שהוא אמר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

יעקב קורצקי בן אדם.    :מר  נגמר. עכשיו אתה  הוא אחלה  זה  וחלילה ככה  נגדו חס  לא אישי   27זה 

 28  התבחינים.  
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 1 אם הוא אומר שהוא לא רוצה אז הדיון מיותר אם הוא לא רוצה.   מר גיא קלנר:

 2  אבל אמרתי את זה כל הזמן אני אומר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 אבל זה לא מה שהיה.   מר גיא קלנר:

 4בטח שהוא רוצה להמשיך פה והוא לא סתם נכנס לפה הוא נכנס לטווח ארוך    :מר יעקב קורצקי

 5 איש מאוד מכובד.  , הואהוא לא

 6   .הוא עומד בקריטריונים: עו"ד דניאלה רון יעקבי

רוכברגר איציק  העיר-מר  אנחנו  :ראש  פתאום  מבקשים    , מה  ההצעה.  את  שהגישו  אלה   7אתם 

 8 אני לא חושב שזה בסמכות שלי לעשות את זה. עכשיו לעשות הסדר והסדרה וכל זה. 

 9אני אדייק את זה. יש מערכת יחסים עכורה בין הקבוצה לבין האגודה שמענו את  : עו"ד גייל שורש

 10כזה    טנתת טוויסחשבנו שנכון יהיה לשים צוות מקצועי    ,אני חושבתלאורך זמן.  זה ממחזיק התיק  

 11   .יבוא ויגיד לרמת השרוןשסבבה או אחר, 

 12אם הוא ירצה הוא יכול להגיש. הוא לא רוצה. אבל הוא לא רוצה    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 13 הוא אמר לי.  

 14 לא מדויק.  :עו"ד גייל שורש

 15    תיתן לו וזהו. ש ולקבל ואתהלהגימחר הוא יכול  :מוטי גינדימר 

 16 הוא לא רוצה  הוא אמר לי במפורש.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17לא מסתדר מה אתה  .  בכוח ותגיד לה  הן מבקשות ממך שתעשה כפייה.איציק  :  מר יעקב קורצקי

 18 אני זוכר את התקופה אריק דורון. כולם רצו זה לא הולך.    גיא קלנר רוצה.

 19אף אחד לא יכול לשתף פעולה.    שעם בן אדם אחד   תגיד איך יכול להיות :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20 .  בה זההלך זה 

 21   .לא. לא. אל תעשי: מר יעקב קורצקי

 22 אתה אומר.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 23מקסימה. אשת חינוך אישה שכל הנערות הולכות אחריה. לא שיש    זאת אשה:  מר יעקב קורצקי

 24 לא יפה דניאלה. היא מקסימה גלית.    אותה בפוזיציה. אתם שמים זרות כל שנהשבע 

גייל שורש הציבורי תלוי    :  עו"ד   25הסיפור של הכסף הציבורי. אחריות שלנו לשימוש הנכון בכסף 

 26בין הקבוצה הייצוגית לבין מחלקת הכדורסל נשים. זה ממש נכון. אני אסביר    האפקטיבי  בממשק

כזה  דברים  מצב  שנייצר  ראוי  הייצוגית  בקבוצה  מאות  שלוש  מיליון  משקיעים  אנחנו  אם   27למה. 

 28אגודה דבר שלא קרה. לכן אמרתי  וגם מהקבוצה ל  לבוגרותשתהיה הזנה מתמדת גם מהצעירות  
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שצריך לקחת   חושבת  מחלוקת מאוד משמעותית  את האני  פה  ויש  הזאת   1לא הצלחנו  שמחלוקת 

אומר   כשאתה  וכמה  כמה  אחת  ועל  אותה.  להסדיר  הצלחנו  לא  העיר   2התקבלה    שלאבכוחות 

 3 . החלטה על סגירת הקבוצה ולתת את זה לצוות מקצועי. שיאבחן

 4 אמרתי שהוא לא נשאר הוא אמר לי במפורש.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 5 יש לי הצעה מר רוכברגר.  : עו"ד גייל שורש

 6גני תקווה הוא חבר  לא  יודע לאן הוא הלך. הוא הלך לגני.  גם  אני  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 מועצה שם הוא הלך לאור יהודה והלך לעוד כמה מקומות. 

שורש גייל  ההצעה    :  עו"ד  את  להציע  רוצה  אני  זה  את  לקבל  מוכנה  והקבוצה  הבאה.  אני   8היה 

אז   או  לתמיכות  בקשה  הצוות    נקיםמגישה  זה    .זההאת  לתמיכות  בקשה  מגישה  לא  היא   9אם 

 10. באמת אני אומרת אני לא יודעת בין קורצקי לבין דניאלה אני  מתערבותהחלטה שלהם אנחנו לא  

 11 אישית לא יודעת מה נכון.  

רוק:   דן  בתבחינים  מר  סדר  אותו עמותותה  בכל תעשו  מציף  שאני  משהו  זה  שנה  .   12תקבלו    .חצי 

זה   עם  תסיים  אתה  כי  קו  תיישרו  התבחינים.  מה  בספורט.  פה  שיהיה  רוצים  אתם  מה   13החלטה 

 14 תעבור לכדורגל עוד פעם דיון עוד פעם וויכוחים.  

 15 גמרנו אותו.  .לותן  : מר יעקב קורצקי

 16 בוא שב. : מוטי גינדימר 

שורש גייל  יגי:  עו"ד  לא  הוא  אומר  את    שאתה  נקים  בוא  יגיש  הוא  ואם  זורמת  אני  אז   17מילא 

 18 הצוות.  

 19הדבר הזה חייב להיפסק  החלטה לדבר הזה.  תקשיבו אני לא צריך  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 20  פתאום נהיה גל שלוהוא הודיע לי    רישמית. עכשיו מאחר שהוא הודיע לי  לכאן או לכאןפעם אחד  

 21אתה    מה אתה סוגר את הקבוצה  לא רוצה להגיד צונאמי, זה לא היה צונאמי אבל איזשהו גל של

 22אני אומר עוד פעם אלי רבי הודיע לי שהוא לא ממשיך. הודיע לי את זה    סוגרים את הקבוצה? אז

נקודה   ממשיך  לא  אני  אמר  אצלי  הקבוצה  סטופבלשכה  קורה.  מה  השנייה.  השאלה  עכשיו   .23 

 24 ממשיכה בבעלות אחרת. או לא בעלות אחרת. אם יהיה מישהו אחר.  

 25   .אין בעלות זו עמותה: עו"ד גייל שורש

רוכברגר איציק  העיר-מר  לקבל    :ראש  נצטרך  שאנחנו  כמובן  בנעליו  שייכנס  מישהו  יהיה   26אם 

 27 חלטה אומרת דבר אחד. עכשיו אם אנחנו רוצים שיהיו  ההחלטה שה

 28  תבחינים. אבל זה לא החלטה שלנו. זה בסוף  מר דן רוק:
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קלנר: גיא  באגודת    מר  כדורסל  למחלקת  הבוגרת  הקבוצה  בין  מחברים  איך  השני  החלק   1לא. 

 2 הספורט איך עושים שילובים. 

 3אני רוצה להגיד לכם משהו זה גם נכון לגבי קבוצת כדורגל עם    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 4נוער וכל הדברים האלה. זה אותו דבר בדיוק. אני אומר דבר אחד תורידו את ההצעה כי אין בה  

 5קבוצה מחדש או להמשיך את הקבוצה או    את  כלום כרגע והיה ומישהו יכנס לנעליים ירצה להקים

 6בלי קשר אחד לשני אנחנו נקיים דיון מאוד מקצועי ברמת השרון בין אם זה נציגות של  ומשהו כזה  

 7האגודה או משהו לא משנה מה על כל המערך כולל גם לגבי קבוצת הנוער והזיקה שלה לקבוצה  

 8 בוגרת או לאגודת הספורט. ה

 9אם מר רבי בכל זאת הוא העמותה אנחנו לא שולטים בה. אם מר רבי יגיש בשם  ו:  עו"ד גייל שורש

 10 מה תעשה? לתמיכה.  העמותה בקשה 

 11 אנחנו בכל מקרה נקיים דיון על זה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 בוא נקבל החלטה שנקים את הצוות המקצועי כי אחרת נמשיך לריב בינינו.  : עו"ד גייל שורש

 13. של פעם של שמונה  של פעם לא יהיולא נמשיך לריב. זה הימים    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 שנים זה לא אצלי.  

 15 מצוין.   :עו"ד גייל שורש

 16אני מבקש להוריד את ההצעה מסדר היום אם אלי רבי יגיש אני  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

והזיקה    ,מבטיח השרון  ברמת  הקבוצות  כלל  לגבי  עמדה  שיגבש  צוות  אקים  אני  מבטיח  זה   17מה 

 18 שלהם. 

 19 כדורגל. רגע רק שנייה לחדד.  הכולל : עו"ד גייל שורש

 20 קבוצות.  אמרתי כלל ה :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

רוק:   דן  את  מר  שיבחן  צוות  כבר  תקים  בוא  התבחינים  את  לשנות  אפשר  בספטמבר  ככה   21גם 

 22 התבחינים.  

 23 .  להקים צוות לא צריך: ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 24 אבל נגיע לספטמבר.מר דן רוק: 

 25  .חמש שנים: מר יעקב קורצקי

 26 אבל אתם לא מרוצים מהתבחינים.   מר דן רוק:

 27אנחנו דנים על דברים בשבילנו פעם אמר לי מאמן כדורגל שלא נתן לי לשחק  :  מר יעקב קורצקי

כן   זה  בכדורסל  ומי שמשחק  בכדורגל  מי שמתעסק  בשביל  ומוות אבל  חיים  לא  זה  כדורגל   28אמר 
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בשבילם. ספורטאי   ומוות  נראה אחרתשחיים  כל השבוע  כבר   .אחרי משחק   1דניאלה את שיחקת 

ב ב וגרות  בבכדורסל  אתה  או  יומיים  יום  כשניצחת  דבר  אותו  לא  החיים  שהפסדת  אחרי   2נערות 

 3באיזה עולם אחר לגמרי. אנחנו מדברים פה על משהו שהוא מאוד חשוב וכן לפעמים יש צעקות זה  

 4בסדר. אני חושב שהוועדה היחידה שצריכה לקום פה איך אנחנו מחזקים את נושא של ספורט של  

 5הבנות. איך אנחנו מעצימים אותם איך אנחנו פותחים עוד קבוצת כדוריד בנות לבוגרות. אני אומר  

 6דברים מבוססים מחלקת נערות ברמת השרון, של כדור יד מספר אחת בארץ נערות כדורסל מספר  

היו פה שבוע שעבר ה להם    ןאחת בארץ  כן לתת  כן להעצים אותם  אני אומר  כולם.   7מביסות את 

פיזיולוגי עוד  להם  לתת  כן  בינלאומיים  לטורניר  צריכה  םלנסוע  שנערה  מה  כל   8.  פסיכולוגים 

שלי.אני    ,מדרגהה הדעה  את  לי    אני  יודעים  הרמת  אתה  שחקן  פה    לוולההייתי  אומר  אני   9הנה 

לי את    אני ברגעפרוטוקול   יש  כך לגעת. אני אם  כל   10שיש אפשרות ראשונה בארנונה לא הצלחתי 

לנערות   הנחה  אחוז  חמישים  שמגיעים  הראשונים  בכספים  החלטה  מקבל  אני  עכשיו   11האפשרות 

 12ילדים עשרים וחמישה אחוז הנחה יאללה  ו שרוצות לעשות ספורט ברמת השרון שכל הנערות יעשו  

וועדה נקים ועדה שהיא מקצועית וגם כן    13תרימו את הכפפה כולכם בוא נרוץ על זה. על זה נעשה 

 14 .  על זהפוליטיקאים יהיה אופוזיציה קואליציה על זה אני מוכן להילחם. 

 15   מדברים ביחד.

 16 .  א אמר לאסיפור שאף אחד לאתה שם פה איזה  : עו"ד גייל שורש

 17 נגמר עכשיו מביאים להצבעה וזהו יאללה מספיק.  : מר יעקב קורצקי

 18אני מבקש להוריד את ההצעה תורידו את ההצעה. אם יהיה מצב  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 גם בלי שום קשר ניתן אחר כך להקים לקיים דיון בהשלכות והשפעות וכל מה שקורה. 

 20הצעה שנבין   אבל ההצעה שלך לא ברורה אתה יכול להגיד מה ההצעה? :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 21 מה ההצעה.  

 22 להוריד מסדר היום.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 23 את זה הבנו.   : עו"ד גייל שורש

 24    גם ככה יורד כי זה לא קרה בפועל.אבל זה  גב' לירון בלומנר:

 25 לא. את ההצעה הפרקטית להוריד הוא מבקש  מר גיא קלנר:

 26 אני מבקש להוריד את ההצעה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27  ?..ו :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 28 יוקם צוות מקצועי שיבחן את מערכות היחסים   אז תוגש בקשה לתמיכהאם  מר גיא קלנר:
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 1  את הנושא.   כדי לבחוןצוות שאני יקים אותו. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2  של חברי מועצה? מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר-מר  צוות  :  ראש  להקים  הצעה  שמביאים  השיטה  כי  למה.  לך  אסביר   3אני 

 4ראש העיר נכנע לבקשתנו ראש העיר עשה לבקשתנו. לא יהיה בבית הספר שלי יותר את ההצגות  

 5  האלה. נגמר. נגמר.  

 6זה אתה מדבר אם הייתה מביא עכשיו את ההצעה לסדר. אתה מדבר על משהו אחר    מר גיא קלנר:

 7 עכשיו.  

 8  אתה מפחד מהכותרות של העיתונים? :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 9 מהשקרים שלך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 10  מהשקרים שלי? :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 11 כן.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12  תקשיב מהשקרים שלי אתה מפחד? :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 13 כן. כן.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14יש לך הרבה סיבות לפחד לא מהשקרים שלי.  אני שמחה שאתה מפחד.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 15 מהשקרים שלך. רק מהשקרים שלך בינתיים מי שמשקר זה רק אתה.  

 16 חברים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17 פעם אחרי פעם.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 18 חצופה שכמותך.   טוב תקשיבי: ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 19 . ישקרן פתולוגאתה שקרים  של אני אין לי בעיה : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 20 את גסת רוח.  .דניאלה: ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 רואה  את   אני שיקרתי? באמת איזה שקרים?: עו"ד דניאלה רון יעקבי

 22 אני רוצה.  : עו"ד גייל שורש

 23 אומרת לי בן אדם אומר לי שקרנית ואת  : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 24לא. אני רוצה להגיד לפרוטוקול אנחנו הגשנו לך ולחברי מועצה אחרים שאנחנו  :  עו"ד גייל שורש

 25 לא נדרוש להיות באותו צוות כדי לנקות את כל. תקשיבי אמרנו שלא נהיה .  

קורצקי יעקב  לין:  מר  ענת  צוות  נעשה  בואו  מהקואליציה.    ,נו  שניים  מוסאיב.  וגלית   26קורצקי 

 27 זה מה שעשיתם.  .מהאופוזיציה

 28  להצביע על מה?  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי
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 1 מדברים ביחד 

 2או שאתם מורידים אותה או שאני מוריד אותה זה מה שיש. אני  :  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 3 מבקש להוריד אותה.  

 4 סה טו.    זהו.אם אתם מורידים זה נותן לכם פתח אם לא : מר יעקב קורצקי

 5 הצעה לא הבנתי. מה ההצעה שלך.  לי את הלא הבנתי מה זה אתה מוריד  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

רוכברגר איציק  העיר-מר  מי  :  ראש  ואז  היום  מסדר  ההצעה  את  להוריד  ומבקש  הצבעה   6עושה 

 7שינצח בהצבעה זה ההצעה. אם את רוצה אני מציע לך תודיעו אתם שאתם מושכים את ההצעה  

 8אמירה את כל הנושא הזה של קבוצות נוער.    נקודה סטופ. בהמשך הדרך אנחנו נבחן לא כהחלטה

 9 כדורגל נשים וגברים, ילדים כל מה שמסביב.  

שורש גייל  אחדאז  :  עו"ד  מבינה  קבוצה    ,אני  סגירת  על  החלטה  התקבלה  שלא  אומר   10שאתה 

 11 אוקי זה אחד.  .עוזבתהכדורסל נשים לא התקבלה החלטה שהיא  

 12 לא התקבלה החלטה.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

גייל שורש צוות מקצועי אני אגיד איזה  :  עו"ד  אומר אני לא אקים  ושתיים מה שאתה   13זה אחד 

 14   .צוות שאני רוצה

 15   .לא אמרתי את זה: ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16   .תגיד איזה סוג של צוותלבדוק. אז : עו"ד גייל שורש

זה.   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי את  שנבין  לי  חשוב  וזה  אומר  כשאתה  זה  את  לחדד  רוצה   17אני 

 18 כשאתה אומר לא התקבלה החלטה בסדר גמור תודה על ההבהרה הזאת שלא התקבלה החלטה.  

 19   .יכול להיות .החלטה של העירייהלא : עו"ד גייל שורש

 20עזבי לא התקבלה החלטה בסדר גמור הדברים נאמרו שלא על דעת. רגע.  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

היא   ואומרים  והמשמעות  באים  אחריות  בשיא  פועלים  שאנחנו  חושבת  אני  זה  יגיש  בגלל   21תכף 

תמיכה. שהמועצה    מישהו  הכספים  את  ממקסמים  אנחנו  איך  נחשוב  מועצה  פה  שנשב   22במקום 

 23 . חבל.  לא נקים. נעביר עוד שנה ככההזאת מוציאה. 

 24 את צודקת לא חבל את צודקת. הצעות שלך אני לא מוכן לקבל.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 הוא לא מוכן לקבל שלי איזה יופי ואני גזענית. הצעות  :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 26 .  רועמהניסיון כל הזמן : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 אתה מאוים ומפחד. . לי רועאל תגיד   :  עו"ד דניאלה רון יעקבי

 28   מדברים ביחד.
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 1 .  על הראש שלו. צבועותהוא הנחה אותו הבאתם עורך דין חיצוני : מר יעקב קורצקי

 2 קדימה.  : עו"ד גייל שורש

 3  .  הצבוע ומטע: מר יעקב קורצקי

 4 יעקב. יעקב.   מר גיא קלנר:

 5   של ישראל חופשית?הבאתם יועץ  למה : מר יעקב קורצקי

 6 יעקב לא נכון.  מר גיא קלנר:

 7  צבועות ומטעות.  : מר יעקב קורצקי

 8איציק אני מציע בכל זאת שנייה אפילו ברמה הלוגית למשוך להגיד חפשו אין בזה    מר גיא קלנר:

 9אני מציע כן אם מבקשים להוריד הצעה לסדר. כרגע לא אמרנו לא להגיש הוא    יבמילותיהיגיון אני  

 10 יכול להגיש אבל בהנחה ויש הגשה אמירה שלך שאומרת שהמועצה על שני צידיה יהיו בצוות הזה.  

 11 לא על סדר היום. אני גמרתי עם משחקים.  וזה לא אמרתי את זה  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 12 אומרים לא בהחלטה באמירה.  אבל איזה משחקים.  מר גיא קלנר:

 13  גיא ראיתי איך מתנהלת הישיבה ראיתי איך.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 14 כולנו גם אני לפעמים מתעצבן גם אתה מתעצבן.   מר גיא קלנר:

 15  מעלים את הנושא אני בא. : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 16 אין בעיה. אבל כנגד מה.   מר גיא קלנר:

 17 כנגד שום דבר. אני אומר. באמירה בסוגריים.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 18 מיכה תגיד. אה.  מר דן רוק: 

 19 דן. פסלתם את מיכה.  מה מיכה: מר יעקב קורצקי

 20 אני לא חתמתי על זה.   את מיכה? פסלתיאני מר דן רוק: 

 21 רוצה לדעת מי הזמין את חוות הדעת.   : עו"ד גייל שורש

 22 אני לא הזמנתי שום. על פי הצעתך.  : מר יעקב קורצקי

 23 אתה לא יודע.   : עו"ד גייל שורש

 24 מי בעד.  : ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 25 אתה מסבך פה.  : עו"ד גייל שורש

רוכברגר איציק  העיר-מר  היום.  :  ראש  מסדר  זה  את  להוריד  בעד  מצטער.  מי  נורא  בעד  אני   26מי 

 27   ?מי נגד להסיר את ההצעה מסדר היום?

 28 מדברים ביחד 
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 1 אני נגד הספורט אם זה נגד גלית אני נגד הספורט.  : מר יעקב קורצקי

 2 נגד גלית. אל תספרו סיפור.   אתם

 3 

 הוריד את ההצעה מסדר היוםהחלטה: ל

 איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, הדר שוייצר, לירון בלומנר, נאוה פרס, מוטי גינדי,  –בעד 

   עופר קליך, קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר            

 בי, גב' בת שבע אלקוביוגיא קלנר, עו"ד גייל שורש, מר דן רוק, עו"ד דניאלה יעק -נגד 
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